

致： 在職家庭及學生資助事務處 學生資助處 免入息審查貸款計劃組
九龍長沙灣道 303 號長沙灣政府合署 12 樓 1204 室
To: **Non-means-tested Loan Schemes Section**
Student Finance Office, Working Family and Student Financial Assistance Agency
Room 1204, 12/F, Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon

申請使用「擴展的免入息審查貸款計劃」終身貸款限額
APPLICATION FOR USE OF THE LIFE-TIME LOAN LIMIT UNDER
THE EXTENDED NON-MEANS-TESTED LOAN SCHEME

本人正／將會申請「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」／「專上學生免入息審查貸款計劃」的貸款修讀 _____ 學年的課程。由於本人在「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」及「專上學生免入息審查貸款計劃」合併終身貸款限額的餘額不足以支付應繳學費全額，本人現申請使用本人在「擴展的免入息審查貸款計劃」下的終身貸款限額。

I have applied/shall apply for loan under the Non-means-tested Loan Scheme for Full-time Tertiary Students (NLSFT)/the Non-means-tested Loan Scheme for Post-secondary Students (NLSPTS) to pursue a study programme in the _____ academic year. As the balance of my combined life-time loan limit under NLSFT and NLSPTS is insufficient to settle the full amount of tuition fees, I wish to apply for using my life-time loan limit under the Extended Non-means-tested Loan Scheme (ENLS).

甲部 個人資料 Part A Personal Particulars

英文姓名 _____ 中文姓名 _____
Full Name in English : _____ Name in Chinese : _____
香港身份證號碼 _____ 聯絡電話號碼 _____
HKID Card No. : _____ Contact Telephone No. : _____

乙部 課程資料 Part B Information on Course

院校名稱 _____
Institution : _____
院校課程名稱 _____
Institution Course Name : _____
全年應繳學費 _____
Annual Tuition Fees Payable : _____

本人證實本人並未獲取任何學士學位。^{註1}

I certify that I have NOT obtained any qualifications for a degree-level study. ^{Note 1}

丙部 申請款額^{註2} Part C Amount Applied^{Note 2}

本人申請使用「擴展的免入息審查貸款計劃」終身貸款額港幣 _____ 元。

I wish to apply for using HK\$ _____ of my ENLS life-time loan limit.

申請人簽署 Signature of Applicant : _____

日期 Date : _____

註 1 學生資助處會視乎合資格學生的情況，個別審批申請使用「擴展的免入息審查貸款計劃」終身貸款限額的要求，考慮因素包括申請人是否在修讀達至**首個**學士學位程度的課程，以及課程的學費水平等。

Note 1 The Student Finance Office (SFO) will consider the application for use of the ENLS life-time loan limit on a case-by-case basis. The SFO will consider factors such as whether the applicant is studying a course for attaining his/her **first** degree-level study.

註 2 申請款額以港幣 100,000 元，或合併終身貸款限額用盡後尚欠的學費金額，或申請人的「擴展的免入息審查貸款計劃」終身貸款限額的餘額為上限，以最低者為準。

Note 2 The amount applied is capped at HK\$100,000, or the amount required for settling the tuition fee after exhaustion of the combined life-time loan limit, or the remaining balance of the applicant's ENLS life-time loan limit, whichever is the lowest.

注意事項 Important Note

1. 丙部的申請款額，一經批核及發放，便會在申請人的「擴展的免入息審查貸款計劃」下的終身貸款限額扣除。
The amount applied in Part C once approved and disbursed will be deducted from the applicant's life-time loan limit under ENLS.
2. 此申請表可親身、郵寄或連同你的「全日制大專學生免入息審查貸款計劃」或「專上學生免入息審查貸款計劃」申請經所屬院校(如適用)遞交學生資助處。
This application form can be submitted to SFO in person, by post or through your institution together with your NLSFT/NLSPTS application (if applicable).